
 

 

       

 

Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. De vragen kunnen van een toelichting worden voorzien. Bij de vragen wordt aangegeven, of 

schriftelijke of mondelinge beantwoording wordt verlangd. De vragen worden - via de griffier - bij de voorzitter van de raad ingediend. Deze draagt er 

zorg voor dat de vragen zo spoedig mogelijk ter kennis van de overige leden van de raad en het college worden gebracht (artikel 40 RvO, lid 1 en 2). 

Beantwoording vindt normaal gesproken binnen drie weken plaats. 
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Schriftelijke vraag van: Piet-Cees van der Wel en Erik Volkers namens DOEN’22 

 

 

Hardenberg, 01-09-2022 

 

 

Aan de voorzitter van de raad, 

 

Ongeveer de helft van de sportverenigingen moet een fors hogere contributie gaan vragen door 

gestegen energielasten. Vooral de verenigingen met variabele energiecontracten worden keihard 

geraakt. Dit blijkt uit onderzoek van het Mulier Instituut. Dit instituut draagt bij aan een goed 

onderbouwd beleid. Dat beleid is gericht op de bevordering van sport, sportief bewegen en versterking 

van de sportsector.  

De energieprijzen vormen niet alleen een bedreiging voor het voortbestaan van sportverenigingen, 

maar ook voor sportondernemers. Voor ruim een derde (36%) van de sportaanbieders vormt de 

ontwikkeling van de energielasten een (zeer) groot punt van zorg. De helft kampt met zeer grote zorgen 

over de energielasten en geeft zelfs aan dat deze ontwikkeling het voortbestaan van de organisatie 

bedreigt. 

Het risico dreigt dat sport niet voor alle inwoners meer toegankelijk wordt, als verenigingen onder druk 

komen te staan en energiekosten moeten worden doorberekend. Inmiddels heeft een aantal 

verenigingen ons weten te vinden en de noodklok bij ons geluid. Wij maken ons hier grote zorgen over 

en willen u daarom de volgende vragen stellen. 

 

- Zou u willen inventariseren welke verenigingen (verder) in de problemen komen door de stijgende 

energieprijzen? 

- Bent u bereid om deze verenigingen financieel te ondersteunen? 

- Bent u bereid mee te denken met verenigingen bij het verduurzamen van accommodaties? 

- Zou u bijvoorbeeld mee willen denken in het invoeren voor een duurzaamheidsfonds voor 

verenigingen? 

- Zou u deze vragen binnen drie weken willen beantwoorden? 

 

 

 

 

 

 

 

Namens DOEN’22  

 

Piet-Cees van der Wel en Erik Volkers 


